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Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 44 RvO  
Onderwerp: Ambulancecapaciteit 
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Geacht college, 
 
De SP-fractie heeft signalen gekregen dat de komende maanden er een beperkte 
ambulancecapaciteit zal zijn binnen de Veiligheidsregio Limburg Noord. De signalen die wij 
krijgen duiden op een tekort van met name ambulanceverpleegkundigen.  
Gezien de burgemeester van Venlo voorzitter is van het bestuur van de Veiligheidsregio en 
dat de gemeente Venlo recht heeft op een goede ambulancevoorziening, is voor de SP 
reden tot het stellen van de volgende vragen: 
 
1.  Hebben u signalen bereikt dat de ambulancecapaciteit binnen de Veiligheidsregio en 

daarmee de gemeente Venlo de komende maanden beperkter is?  
Zo ja, waaruit bestaat deze beperking dan? 

 
2.  Indien er een beperking is van de ambulancecapaciteit de komende periode; kunt u 

dan aangeven in hoeverre de geneeskundige hulpverlening in de regio is geborgd, 
zoals dit is vastgelegd in artikel 33 van de wet op de veiligheidsregio’s?  

 
3.  De Regionale Ambulance Voorziening geeft middels het opleidingsinstituut Ocean 

ook trainingen op medisch/BHV-gebied. Als de beperking van capaciteit van 
ambulances, zoals de SP vernomen heeft, te maken heeft met beschikbaarheid van 
ambulanceverpleegkundigen, deelt u dan de mening dat ambulanceverpleegkundigen 
door de ambulancevoorziening niet ingezet kunnen worden voor ‘commerciële’ 
opleidingsdoeleinden binnen Ocean?  
Zo ja, bent u dan bereid en/of in staat om op basis van artikel 34 van de wet op de 
veiligheidsregio’s een aanwijzing te geven aan de ambulancevoorziening? Indien u dit 
laatste niet voornemens bent: waarom niet? 

 
4. In hoeverre is de regio in staat om in geval van grootschalige inzet van 

geneeskundige hulpverlening nog voldoende ambulancecapaciteit te genereren? 
Graag een onderbouwing in hoeverre door een capaciteitstekort, een beroep moet 
worden gedaan op andere regio’s.  

 
5.  Wanneer voorziet u een einde aan de beperking van ambulancecapaciteit en bent u 

bereid, om als deze beperking ten einde is, dit aan de gemeenteraad van Venlo te 
melden? Zo nee, waarom niet? 

 
 
In afwachting van uw schriftelijke beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn, 
Met vriendelijke groet, 
 
Fractie SP-Venlo,  
Ton Heerschop 


